
P R O T O K O Ł Nr 15/14 

z odbytego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i 
Porządku Publicznego Rady Gminy Adamów w dniu 28 sierpnia 2014 r. 

Posiedzeniu przewodniczył pan Tomasz Michałuszko Przewodniczący Komisji. 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
Pan Dariusz Szykuła 
Pan Piotr Szmidt 
Pani Maria Sak 
Pani Elżbieta Kuźma 
Pani Teresa Turczyn 
Pani Aneta Zub 

- Wójt Gminy 
- Sekretarz Gminy 
- Dyrektor Zespołu Szkół w Suchowoli 
- Dyrektor Zespołu Szkół w Szewni Górnej 
- Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej 
- Pracownik Urzędu Gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Informacja dyrektorów na temat przygotowanie szkół do rozpoczęcia nowego roku 
szkolnego. 

4. Informacja Kierownika Gminnej Biblioteki Publicznej w zakresie działalności Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Adamowie 

5. Informacja na temat realizacji zadań związanych z promocją gminy i współpraca z 

organizacjami pozarządowymi 

6. Sprawy różne. 

7. Zamkniecie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1. Otwarcia posiedzenia dokonał pan Tomasz Michałuszko. 
Ad. 2. Porządek obrad w głosowaniu jawnym przyjęto jednogłośnie. 

Ad. 3. Dyrektorzy szkół panie Maria Sak oraz Elżbieta Kuźma przedstawiły informacje na temat 
przygotowania do rozpoczęcia roku szkolnego 2014/2015r.. oświadczyły, iż szkoły są 
przygotowane do rozpoczęcia roku szkolnego, dyrektorzy przedstawili informację odnośnie 
dowozu dzieci do szkół. 
Poinformowały o przeprowadzonych remontach szkół oraz zakupach nowego sprzętu. 

Ad. 4. Pani Teresa Turczyn przedstawiła informację w zakresie działalności Gminnej 
Biblioteki Publicznej (sprawozdanie finansowe zał. prot. Nr 1),. 

Dyrektorzy szkół oraz dyrektor GBP poinformowały o dobrze układającej się współpracy. 

Ad. 5. Pani Aneta Zub złożyła Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
za rok 2013. (Zał. prot. Nr 2) 



Ad. 6. Pan Wójt przedstawił informację na temat przeprowadzonych przetargów na zadania 
inwestycyjne oraz o złożonych wnioskach na dofinansowanie do realizacji dróg gminnych. 
Poinformował o przeprowadzonym remoncie budynku ośrodka zdrowia w Suchowoli, 
którego koszt wyniósł 330 tys. zł. 

Ad.7. Przewodniczący komisji zamknął posiedzenie komisji. 
Na tym protokół zakończono. 

Podpisy Komisji: 


